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Abstract (en)
This apparatus, intended for the casting of thin metal products, comprises one or two rolls (1), which are driven in rotation and whose walls are
cooled, and lateral walls (3) defining a casting space (4). <??>The surface of each roll is divided into at least three circumferential zones, at least
one (5) of the said zones having a roughness greater than that of the other zones (6). <??>This apparatus permits the implementation of the process
according to the invention whereby certain longitudinal zones of the skins of the cast metal, which are solidified in contact with the cooled walls of
the rolls, are preferentially driven on their own. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif destiné à la coulée de produits métalliques minces, comporte un ou deux cylindres (1) entraînés en rotation et dont les parois
sont refroidies, et des parois latérales (3) délimitant un espace de coulée 4. La surface de chaque cylindre est divisée en au moins trois zones
circonférentielles, l'une au moins (5) desdites zones ayant une rugosité supérieure à celle des autres zones (6). Ce dispositif permet la mise en
oeuvre du procédé selon l'invention selon lequel on entraîne préférentiellement uniquement certaines zones longitudinales des peaux du métal
coulé, solidifiées au contact des parois refroidies des cylindres.
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